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Under henvisning til Folketingets Boligudvalgs brev af 25. februar 2009 

følger hermed velfærdsministerens endelige svar på spørgsmål nr. 66 

(BOU Alm. del). Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Thomas Jensen 

(S) 

 

 

 

 

Spørgsmål nr. 66: 

 

”Hvilke fordele og ulemper ser ministeren i en ordning, hvorefter kommuner-

ne i henhold til en positivliste for stråmandsudlejning kunne styre antallet af 

stråmandsudlejninger i kommunen?” 

 

 

Svar: 

 

Det er vanskeligt på det foreliggende grundlag at kommentere et forslag om 

en kommunal godkendelsesordning for stråmandsudlejning, hvorefter kom-

munerne i henhold til en positivliste skal kunne styre antallet af stråmands-

udlejninger i kommunen, uden nærmere at kende vilkårene for en sådan 

ordning. 

 

Det fremgår ikke, om den omtalte positivliste har den virkning, at kommuner-

ne skal - eller blot kan - give tilladelse til de på listen nævnte situationer. 

Hertil kommer, at det formentlig vil være yderst vanskeligt at opstille en posi-

tivliste, der er udtømmende, og udformet på en sådan måde, at den i alle 

tilfælde vil være operationel i forhold til at skille de tilfælde, som ønskes op-

retholdt, fra de, der ønskes udelukket. 
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